

安息日學

SABBATH SCHOOL

中文直播研究學課 CHINESE

星期六早上10:00至10:45

第五課：都要為榮耀上帝而行

存心節：哥林多前書 10：31

負責人：張膺琛



Zoom會議號碼

959 0531 1008

密碼：0

十AM青年團契 YOUTH FELLOWSHIP

Saturday 星期六早上10:00am-11:00am

Location: Youth Room (behind children's room)

地點：青年室（教堂地庫兒童房後面）

預錄研究學課 - PRE-RECORDED LESSON STUDY



國語班



粵語班



幻燈片



Amazing Facts



3ABN



Slides

教會活動 ~ CHURCH ACTIVITIES

	時間 Time	活動 Activity	地點 Location
SATURDAY 週六	崇拜聚會後 After divine service 每月第三、四、五週 3rd, 4th, 5th weeks of the month	教會聖詩班 Church Choir	教會大堂 Church Sanctuary
	下午1:30pm	研經班 Bible Study	教會圖書室 Library
	下午3:00pm	楊柳屋長者研經班 Willowdale Senior Bible Study	Willowdale Manor 175 Cummer Ave., North York, ON M2M 2E8
	下午3:30pm	密西沙加中文聚會 Mississauga Chinese Service	Mississauga SDA Church 2250 Credit Valley Rd., Mississauga, ON L5M 4L9
WED 週三	上午10:30am	晨禱小組 Morning Prayer Group	教會一樓廳堂 Church Foyer 933 2535 5787 12345
FRI 週五	晚上8:00pm	普通話研經班 Mandarin Bible Studies	950 8873 1097 8000



YouTube直播
Live-streamed



網上奉獻
Online Giving



區會活動
Conference Events

本堂教會財政 Local Church Finances

June 2026年6月 2026年初至今 YTD

費用 Expense	\$42,813.70	\$100,857.61
收入 Income	\$5,550.30	\$60,364.40
盈餘/虧損 Gain/Loss	-\$37,263.40	-\$40,493.21

Sunset this week:

今週日落時間：8:40pm

Sunset next week:

下週日落時間：8:31pm

下週

證道：盧賽喜牧師

翻譯：董臻

Next Sabbath

Speaker: Pastor Chris Lu

Interpreter: Zhen Dong

崇拜聚會

WORSHIP SERVICE

頌讚

Praise

寶貴十架 / Precious Cross

新 285 / AH 655

朱江、羅濱、鍾瑞珍

Jiang Zhu, Bin Luo, Esther Ko

歡迎及報告

Welcome & Announcements

三一頌

Doxology

獻禱

Invocation

開會頌讚詩歌

Opening Hymn

牧養禱告

Pastoral Prayer

什一與奉獻

Tithe & Offering

兒童故事

Children Story

特別音樂

Special Music

讀經

Scripture Reading

諸天敬拜

Praise the Lord! You Heavens Adore Him

堂費奉獻

Local Church Budget

啓示錄 21：3-5

Revelation 21:3-5

愛的結局：基督復臨、萬物更新

Love's Fulfillment - The Second Coming and Restoration of All Things

講者：盧賽喜牧師

Speaker: Pastor Chris Lu

回應詩

Hymn of Response

祝福

Benediction

耶穌必定要再來

Jesus Is Coming Again

新 114

AH 213

盧賽喜牧師

Pastor Chris Lu

翻譯：羅建昌

司琴：張幽谷

Interpreter: Cliff Law

Pianist: Valley Zhang

歡迎及報告

WELCOME & ANNOUNCEMENTS

1. 安息日下午查經班 - 本週的《創世記》查經來到了第三十一章，看看拉結為什麼偷竊神像。歡迎大家踴躍參加。
2. 詩班排練時間調整 - 請各位現任詩班成員注意：8月份散會後的排練時間為8月1日, 8月8日及8月15日。
3. 休假通知 - 盧牧師將於8月5日（週三）至8月11日（週二）休假一週。如有緊急事宜，請聯繫張牧師。
4. 恒福護理院 - 社區服務部將於八月九日(星期日)下午二時探訪恒福護理院。
5. 小羊羔漢語班 - 新一年度的小羊羔漢語班將於九月份開始上課，鼓勵教友身邊的適齡兒童能參加，詳情及報名請見海報。
6. 九月十二日安息日全天敬拜 - 九月十一日週五晚七點、十二日安息日早十一點及下午兩點，本堂將舉辦安息日全天敬拜，盧牧師將為大家帶來以“一生的依靠”為主題的三堂證道，其它查經等事工當天暫停，歡迎大家參加。
7. 九月二十日婦女部社區活動 - 九月二十日週日下午三點，婦女部將在本堂地下室舉辦社區活動，準備了豐富的節目包括健康講座、音樂舞蹈、遊戲互動、美食點心，鼓勵教友帶著親友鄰捨一同來參加。
8. 十月份佈道會 - 請為十月十四至十七日的健康佈道會代禱和多多邀請親友們來參與。

1. SABBATH AFTERNOON BIBLE STUDIES - In this week's bible study, we'll be studying chapter 31 of the book of Genesis, where we'll look at why Rachel stole the idols. Come join the discussion at 1:30pm in the church library.
2. CHOIR PRACTICE - Attention current choir members: choir practice after church service for the month of August will be: August 1, August 8 and August 15.
3. PASTOR LU ON LEAVE - Pastor Chris Lu will be taking a week off from Wednesday, August 5th to Tuesday, August 11th. During this time, please contact Pastor Paul Jang for any urgent matters.
4. TENDER CARE - The Community Service Ministries will be visiting Tendercare Living Centre Sunday, August 9 at 2:00 pm.
5. LITTLE LAMB CHINESE CLASS - A new year of Little Lamb Chinese School will be starting in September. Please encourage those around you to get their children registered. For more details, please refer to the flyer on the bulletin board.
6. FULL DAY WORSHIP - From Friday, September 11th at 7pm to Saturday, September 12th at 11am and 2pm, the church will be hosting a full day Sabbath worship. The topic for the day will be "A Lifetime of Trust," and the speaker will be Pastor Chris Lu. Please join us in this full day worship experience. All other activities will be cancelled for those 2 days.
7. WOMEN'S MINISTRIES OUTREACH - On Sunday, September 20th at 3pm, the Women's Ministries will be hosting a social outreach in the fellowship hall. There will be various activities, including health talk, dance, games, and delicious refreshments. Please invite your friends and neighbours to join us.
8. EVANGELISTIC MEETING SERIES - Please invite your loved ones and pray for the upcoming Health and Wellness Evangelistic Meeting Series, happening from October 14th to 17th.

基督復臨安息日會 多倫多華人教會

TORONTO CHINESE
SEVENTH-DAY ADVENTIST CHURCH

2026年8月1日



August 1, 2026

安息日學	Sabbath School	10:00AM
崇拜聚會	Worship Service	11:00AM

3988 MIDLAND AVENUE, SCARBOROUGH, ON, M1V4S8, CANADA
☎ 416-321-0344; 416-816-1163; 647-770-7332 ✉ tcsdachurch@gmail.com